
PROTOKÓŁ NR 34/22 Z POSIEDZENIA KOMISJI 

DS. BEZPIECZEŃSTWA I OCHRONY PORZĄDKU PRAWNEGO, KTÓRE 

ODBYŁO SIĘ W DNIU 17 MARCA 2022 ROKU Z WYKORZYSTANIEM 

ŚRODKÓW POROZUMIEWANIA SIĘ NA ODLEGŁOŚĆ 

Przewodniczący Komisji ds. Bezpieczeństwa i Ochrony Porządku Prawnego 

Paweł Mrachacz na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził 

prawomocność obrad – obecnych 3 radnych. Po czym poddał pod 

głosowanie następujący porządek obrad: 

1) opiniowanie projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Powiatu: 

w sprawie rozpatrzenia Sprawozdania z działalności Komendy 

Powiatowej Policji w Tarnowskich Górach oraz Informacji o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Tarnogórskiego za okres od 01.01.2021r. do 31.12.2021r. (druk nr 

11/2022), 

2) sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Tarnowskich 

Górach za 2021 roku oraz Informacja o stanie porządku 

i bezpieczeństwa publicznego w powiecie, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

4) sprawy bieżące. 

Wyniki głosowania: obecnych – 3, „za” – 3, „przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0, nie głosowało – 0. 

Porządek został przyjęty. 

Ad 1 i 2) 

Sławomir Bylicki Komendant Powiatowy Policji w Tarnowskich Górach 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji 

w Tarnowskich Górach za 2021 roku oraz Informację o stanie porządku 
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i bezpieczeństwa publicznego w powiecie. Przedstawiona prezentacja 

stanowi załącznik nr 2. 

Połączył się zdalnie radny Kazimierz Gwóźdź – 4 radnych obecnych. 

Przewodniczący Komisji zapytał „gdzie jest dzielnicowy z Bobrownik 

i Rept”. Następnie poruszył temat bezpieczeństwa na dworcu 

autobusowym w Tarnowskich Górach. Dodał, że zwracał już uwagę 

na wykroczenia drogowe jakie popełniają policjanci w trakcie pełnienia 

służby oraz na to, że policja nie zwraca uwagi na wykroczenia popełniane 

przez pieszych i kierowców. Powiedział, że nie podoba mu się sposób 

pracy dzielnicowych. Ponownie poruszył temat zwiększenia ilości 

dzielnicowych na terenie Osiedla Przyjaźń. 

Komendant Powiatowy Policji odniósł się do tematu dworca autobusowego 

mówiąc, że stanowi on element tzw. infrastruktury krytycznej i podlega 

doraźnej kontroli policji. Takich punktów jest kilkanaście na terenie 

powiatu tarnogórskiego. Obecnie priorytetem jest zapewnienie 

bezpieczeństwa uchodźcom. Policja będzie nadal obecna na dworcu 

autobusowym w ramach zadań doraźnych. Następnie odniósł się 

do tematu zwiększenia ilości dzielnicowych na Osiedlu Przyjaźń mówiąc, 

że jeśli otrzyma nowe etaty, to będzie myślał o zwiększeniu ilości 

dzielnicowych na tym obszarze. W tej chwili, aby wzmocnić Osiedle 

Przyjaźń, to musiałby zabrać dzielnicowego z innej dzielnicy, co nie jest 

możliwe. Następnie nadmienił, że dzielnicowi prowadzą obchody zgodnie 

z przepisami, które mówią o tym, że mogą w dwie osoby prowadzić 

obchód dwóch dzielnic równocześnie. Jedna osoba nie jest w stanie 

zapobiec poważnym zdarzeniom. Po czym podjął temat dzielnicowego 

z Rept Śląskich mówiąc, że praca dzielnicowego to nie tylko obchody 

i kontakt z mieszkańcami ale i wykonywanie szeregu innych czynności 

jak korespondencja z sądem czy prokuraturą. Radny dobrze o tym wie 

mimo, że realia się zmieniły. 
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Radny Kazimierz Gwóźdź poruszył temat ogromu pracy jaka jest obecnie 

nakładana na policję. Następnie zaoferował swoje wsparcie 

w pozyskiwaniu środków na zakup nowych pojazdów. Podsumował swoją 

wypowiedź mówiąc, że bezpieczeństwo jest najważniejsze. 

Komendant Powiatowy Policji zwrócił uwagę, że w policji jest tak, że jak 

jedno zadanie przestaje być już tak obciążające pojawia się kolejne. 

Obecnie do sprawdzenia jest 260 osób przebywających na kwarantannie, 

gdzie w momentach szczytu było 5 000 osób. Obecna sytuacja 

międzynarodowa, w której na terytorium Ukrainy trwa konflikt zbrojny, 

sprawiła, że policja ma szereg nowych obowiązków. Na terenie powiatu 

jest 14 punktów, w których przebywają uchodźcy, a punktów będzie 

więcej. Zadaniem policji jest zapewnienie bezpieczeństwa w rejonie tych 

punktów. Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Komisji mówiąc, 

że w „aspekcie obecności dzielnicowego niewidocznego w Reptach 

Śląskich”, czy obecności policji na dworcu wojna jest tematem nr 1. 

Trzeba pomóc uchodźcom, zapewnić im bezpieczeństwo a oprócz tego 

realizować normalne zadania tak aby zapewnić bezpieczeństwo wszystkim 

zarówno mieszkańcom jak i uchodźcom. Następnie poruszył temat sytuacji 

na lotnisku, gdzie policja jest 24 godziny na dobę z uwagi na to, że tam 

odbywa się tranzyt obywateli państw takich jak Azerbejdżan, czy 

Uzbekistan migrujących z Ukrainy do swoich ojczyzn. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia Sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji 

w Tarnowskich Górach oraz Informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Powiatu Tarnogórskiego za okres od 01.01.2021r. 

do 31.12.2021r. 

Wyniki głosowania: obecnych – 4, „za” – 3, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 1. Komisja wydała opinię pozytywną. 
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Ad 3) 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 33/22 

z posiedzenia Komisji w dniu 17 lutego 2022 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 4, „za” – 4 „przeciw” – 0, „wstrzymało się” 

– 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 4) 

Radny Kazimierz Gwóźdź poruszył temat wniosku z poprzedniego 

posiedzenia Komisji dotyczącego zwiększenia liczby dzielnicowych 

na terenie Osiedla Przyjaźń. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że w związku z informacjami 

przedstawionymi przez Komendanta Powiatowego Policji odroczy 

głosowanie nad tym wnioskiem.  

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Bezpieczeństwa i Ochrony Porządku Prawnego 

(-) Paweł Mrachacz 
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